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Vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders voor Raadsavond 27 september 2016 

 

 

Onderwerp: Gewijzigd buslijnennet en gecommuniceerde dienstregelingen per december 2016 

 

 

 

Geacht college, 

 

Vrijdag j.l. namen wij met verbazing kennis van een bericht in Dagblad De Limburger over het 

stedelijk busnet. 

Van dit college, met in haar gelederen de Seniorenpartij als grootste partij, en daarnaast een speciale 

Wethouder voor Integraal Ouderenbeleid, hadden we niet verwacht dat zij zouden toestaan dat zo 

rigoureus in busnetwerk zou worden gesneden, met alle gevolgen van dien voor juist met name de 

ouderen in onze stad. 

Ook gezien de in juli verzonden Raadsinformatiebrief en nog deels uitstaande antwoorden op 

reacties en vragen van informatiesessies eerder dit jaar, blijkt het nu bekend geworden resultaat aan 

buslijnennet allesbehalve toereikend. 

 

Naar aanleiding van het krantenbericht van vrijdag 23 september stellen wij u dan ook de volgende 

vragen met het verzoek deze a.s. dinsdag tijdens de vragenronde te beantwoorden. 

 

1. Is de berichtgeving in de Limburger juist? 

2. Hoe heeft dit kunnen gebeuren? 

 

In het artikel in de Limburger wordt enkel gesproken over het feit dat u gevraagd heeft de grootste 

pijnpunten te bekijken. 

 

3. Bent u bereid in gesprek te gaan om te kijken hoe deze hele – voor Maastricht zo negatieve – 

aanpassing ongedaan kan worden gemaakt? 

4. Wanneer kunt u de raad hierover – op de kortst mogelijke termijn – informeren? 

 

 

Namens de Partij van de Arbeid 

Anita van Ham 


